الدراسات والأبحاث :--

ا—ملامح من تاريخ الصحافة في عهد الملك عبدالعزيز (بحث محكم )  

2 – تكنولوجيا الاتصال وأثرها في تطور وسائل الإعلام وتداول المعلومات  ( كتاب محكم )

 3—تأثيرات الإعلام الصهيوني على الرأي العام الغربي تجاه القضية الفلسطينية   ( بحث محكم ) 

4—تأثير استخدام الأنتر نت على استخدامات طلاب الجامعات السعودية لوسائل الأتصال الجماهيري  (بحث محكم ) 

5—الإعلام والآثار والسياحة (بحث محكم )   

 6—وكالات الأنباء متعددة الجنسيات  ( كتاب )  

7—الإنترنت فوائدها ومخاطرها وتحدياتها (بحث ) 

 8—المستشرقون و توجيه السياسة التعليمية في العالم العربي (كتاب )            

9-- الأرقام العربية . ماهية الرسم .. بين الأصل ووسائل الإعلام (كتاب )                                                 

10—القدس وثالث الحرمين الشريفين من أولويات خادم الحرمين الشريفين الملك فهد بن عبد العزيز (يرحمه الله ) 
11—أقتصاديات الإعلام (كتاب) 

12—مقالات متنوعة في بعض الصحف والمجلات  .

 13—المشاركة في بعض الندوات والمؤتمرات .          
Researches and Studies 

·  Overviews from the history of press  in the age of King Abdulaziz (Arbitrary Research ) 

·  Contact Technologies and  their impacts in developing media means and the information exchange (Arbitrary Research ) 

·  The impact of Jewish media on the western public of opinion towards  to the Palestine  case (Arbitrary Research ) The impact of  internet use on the Saudi Universities students of the public communications means (Arbitrary research ) 

·  Media , monuments and tourism  ( Arbitrary  research )  

·  Multinational press agencies  ( book  

· Internet advantage , risks and challenges  (research )  

· Orientalism and the educational policy tendency in the Arab World ( Book ) 

·  Arabic figures ,  drawing , between the original and media  ( books 

· Jerusalem and third holy mosque from the priorities Custodian of Two Holy Mosques King Fahad Bin Abdulaziz , 

·  Communication technologies and social change (books ) 

·  Media economics 

·  Various articles in some newspapers and magazines 

· Participation in some symposiums and conferences. 

